
 1 

PROTOKÓŁ  Nr XXXI/09 

z sesji Rady Miejskiej w Bobolicach 

z dnia 26 czerwca 2009 roku 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bobolicach 
 

Na stan 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych  

Obrady rozpoczęły się o godzinie 1000 i  trwały do godz. 1200.  

W sesji udział wzięli: 

• radni Rady Miejskiej w  Bobolicach,    

• Pan Sylwester Sobański – Burmistrz Bobolic, 

• Pani Krystyna Dobrzańska – sekretarz gminy, 

• Pani Beata Sempołowicz– skarbnik gminy,  

 Dyrektorzy i kierownicy jednostek organizacyjnych gminy: 

• Pan Czesław Wlaźlak – dyrektor ZUKiO w Bobolicach,   

• Pan Krzysztof Sitarz – dyrektor M-GOK w Bobolicach,  

• Pani Jolanta Stępień – kierownik M-GOPS w Bobolicach, 

• Pani Ewa Sabatowicz – dyrektor M-GB w Bobolicach,  

Zaproszeni goście: 

• Pani Krystyna Bugaj-Wójcik – Radna Rady Powiatu,  

• Pan Kazimierz Nowak– Delegat Izb Rolniczych,  

• Pan Stanisław Wszeborowski – Dyrektor ZSP w Bobolicach,  

• Pan Andrzej Niemczewski – Dyrektor ZSP w Dargini,  

• Pani Grażyna Sikorska – Dyrektor SP w Kurowie,  

• Pani Jolanta Pindelska – Dyrektor SP w Drzewianach,  

• Pani Bogusława Imbiorkiewicz – Nauczyciel SP w Bobolicach,  

• Sołtysi, 

• Nagrodzeni uczniowie oraz ich opiekunowie,   

 

Sesję  Rady Miejskiej otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan  Zdzisław 

Czarnecki, który przywitał wszystkich przybyłych na obrady. 

 
Przewodniczący  Rady zapoznał  radnych z porządkiem obrad. 

Proponowany porządek obrad: 

1.Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
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2. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Miejskiej z dnia  28 maja 2009 roku.   

3. Wręczenie nagród „Uczeń na szóstkę” oraz za wybitne osiągnięcia w konkursach 

naukowych i innych.  

4. Trybuna sołecka.  

5. Trybuna obywatelska.   

6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

7. Interpelacje i zapytania radnych. 

8. Podjęcie uchwał: 

1. w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok.  

2. zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia Gminnego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej Gminy Bobolice na 2009 rok,  

3. w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki, 

4. w sprawie przystąpienia do zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bobolice pod potrzeby budowy farm 

elektrowni wiatrowych w części obrębów geodezyjnych: Górawino, Drzewiany, 

Kurowo, Ubiedrze, Cybulino i Gozd,   

5. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego pod potrzeby budowy farm elektrowni wiatrowych pn. „Gozd” i 

„Drzewiany”,   

6. w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Bobolice, 

7. w sprawie zatwierdzenia przez Gminę Bobolice projektu pt.: „Środkowopomorska 

Akademia Wiedzy i Umiejętności” przedłożonego o współfinansowanie z 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał 

Ludzki, Priorytet IX. Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1 

Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług 

edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty,  

8. w sprawie przystąpienia Gminy Bobolice do projektu „Żyj bezpiecznie i zdrowo!” 

realizowanego w ramach Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w 

regionach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.1 Wyrównywanie 

szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych 

w systemie oświaty, Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z 

grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług 

edukacyjnych,  
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9. w sprawie przystąpienia Gminy Bobolice do projektu „Wiem, potrafię, chcę-więc 

nauczę się” realizowanego w ramach Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i 

kompetencji w regionach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.1 

Wyrównywanie szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług 

edukacyjnych świadczonych w systemie oświaty, Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie 

szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie do edukacji oraz 

zmniejszenie różnic w jakości usług edukacyjnych,  

10.  zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Bobolice na 

lata 2007-2013 z perspektywą do roku 2016, 

11.  zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Kurowo na 

lata 2007-2013 z perspektywą do roku 2016, 

12.  zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Kłanino na 

lata 2007-2013 z perspektywą do roku 2016,  

9. Wolne wnioski.  

10. Zakończenie obrad.  

 
Ad.2. Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki stwierdził, że 

protokół z XXX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach odbytej w dniu 28 maja 2009 roku   był 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Bobolicach w pokoju nr  24, jak i w dniu 

dzisiejszym na sali obrad. Poinformował, iż do chwili obecnej nie wniesiono uwag oraz 

zaproponował przyjęcie protokołu z XXX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach bez 

odczytywania.  

 

Protokół z XXX sesji Rady Miejskiej w Bobolicach został przyjęty przez radnych 

jednogłośnie 15 głosami „za”. 

 

Ad. 3. Wręczenie nagród „Uczeń na szóstkę” oraz za wybitne osiągnięcia w 

konkursach naukowych i innych.  
 Pan Przewodniczący poinformował, że nagroda „Uczeń na szóstkę” zgodnie z 

uchwałą Rady Miejskiej przysługuje jednemu uczniowi danej placówki.   

Tytuł „Ucznia na szóstkę” otrzymali absolwenci 5 szkół: 

1) Kamil Nowak, który jest absolwentem III klasy Gimnazjum w Dargini, uzyskał 

średnią ocen 5,27, wzorowe zachowanie oraz 91 punktów z egzaminu zewnętrznego 

po klasie III Gimnazjum.  
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2) Klaudia Szeląg, która jest absolwentką Szkoły Podstawowej w Kurowie, uzyskała 

średnią ocen 5,20, wzorowe zachowanie oraz 90% punktów ze sprawdzianu 

zewnętrznego po klasie VI. 

3) Milena Rodzik, która jest absolwentką Szkoły Podstawowej w Drzewianach, 

uzyskała średnią ocen 5,81, wzorowe zachowanie oraz 97,5% ze sprawdzianu 

zewnętrznego po klasie VI.   

4) Anna Rodzik, która jest absolwentką III klasy Gimnazjum Publicznego w 

Bobolicach, uzyskała średnią ocen 5,87, wzorowe zachowanie oraz 98 punktów z 

egzaminu zewnętrznego po klasie III Gimnazjum.  

5) Patryk Babec, który jest absolwentem Szkoły Podstawowej w Bobolicach, uzyskał 

średnią ocen 5,73, wzorowe zachowanie 97,5% ze sprawdzianu zewnętrznego po 

klasie VI.  

 Pan Przewodniczący poinformował, że zgodnie z regulaminem, który obowiązuje w 

Gminie Bobolice oprócz nagrody „Uczeń na szóstkę” są przyznawane inne nagrody tj. za 

wybitne osiągnięcia w konkursach naukowych, sportowych i innych. Nagrody te są 

przyznawane na zakończenie roku szkolnego jako uwieńczenie sukcesów i trudów uczniów w 

toku całorocznej pracy. Aby otrzymać taką nagrodę trzeba mieć średnią ocen przynajmniej 

4,0, dobrą ocenę z zachowania i okazać się szczególnymi osiągnięciami tzn. odnieść sukcesy 

na szczeblu co najmniej wojewódzkim. Nagrodzeni to: 

1) Tomasz Pańczyszyn – laureat ogólnopolskiego konkursu z języka niemieckiego 

„ALBUS 2009”.  

2) Kinga Konopka – zdobyła I miejsce w ogólnopolskim konkursie literackim 

organizowanym w ramach XVII Zlotu Szkół Sienkiewiczowskich w Nowym Sączu nt. 

„Konformizmu Sachema i Stasia – charakterystyka porównawcza”.  

3) Aleksandra Pięta – uzyskała tytuł Finalisty Konkursu Fizycznego z Elementami 

Astronomii na szczeblu wojewódzkim.  

4) Patryk Babec – uzyskał tytuł finalisty w Konkursie z Matematyki z Elementami 

Przyrody zorganizowany przez Zachodniopomorskiego Kuratora Oświaty w roku 

szkolnym 2008/2009.  

 Uczniowie obecni byli na sesji ze swoimi rodzicami oraz dyrektorami szkół. Nagrody 

rzeczowe, gratulacje oraz kwiaty wręczyli burmistrz Sylwester Sobański, przewodniczący 

Rady Miejskiej Zdzisław Czarnecki oraz Janusz Koczkodaj wiceprzewodniczący Rady 

Miejskiej w Bobolicach.  
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Wyróżnioną została także Pani Bogusława Imbiorkiewicz – Nauczyciel Szkoły Podstawowej 

w Bobolicach za swoją pracę, zaangażowanie i trud włożony w roku szkolnym 2008/2009. 

Gratulacje odczytał Pan burmistrz.  

Ad. 4. Trybuna sołecka 
W trybunie sołeckiej głos zabrali: 

1. Pan Stanisław Matysiak sołtys sołectwa Dargiń -  zapytał dlaczego nie był 

konsultowany temat funduszu sołeckiego przez Komisje Rady z sołtysami i dlaczego 

jest przygotowany projekt uchwały o odrzucenie funduszu i ewentualnie o jakie środki 

tu chodzi.   

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik Beata Sempołowicz mówiąc, że nie zostały 

przeprowadzone takie konsultacje ponieważ nie wpłynął żaden wniosek od sołtysów o chęci 

zorganizowania takiego spotkania. Dlatego też została podjęta decyzja o nieprzystąpieniu do 

funduszu sołeckiego na przyszły rok. Pani skarbnik powiedziała, że przystąpienie do funduszu 

sołeckiego to nie jest taka prosta i łatwa sprawa jeżeli chodzi o organizację funduszu 

sołeckiego. Obecnie każde sołectwo ma przyznawane środki na jednego mieszkańca tzw. 

odpis według stawki. Odpis na jednego mieszkańca wynosi 4 zł.  Odpis jest uzależniony od 

ilości mieszkańców danego sołectwa i sołectwo z tych środków jakie mają przyznane w 

budżecie korzystają na dobrowolne zadania jakie zaplanuje Rada Sołecka wraz z 

mieszkańcami. Natomiast fundusz sołecki podlega zupełnie innym wymogom i restrykcjom 

jeśli chodzi o utworzenie. Są również zupełnie inne pieniądze dla sołectw, a dla budżetu 

gminy 10-cio krotnie większy budżet niż obecnie jest wykonywany dla sołectw. Taki typowy 

fundusz sołecki art. 51 ustawy o finansach publicznych kwota wydatków na sołectwa wynosi 

22 tyś. zł, natomiast w momencie przystąpienia do funduszu sołeckiego będzie to kwota 226 

tyś. zł. Pani skarbnik powiedziała, że wiemy jakie mamy zadania inwestycyjne i jaki mamy 

budżet dlatego w roku 2010 nie możemy sobie pozwolić na tworzenie funduszu sołeckiego. 

Poza tym warunki jakie trzeba spełnić i jakie muszą spełnić sołtysi i rada sołecka są bardzo 

restrykcyjne.  Fundusz sołecki może być wydawany na zadania, które opisane są we wniosku, 

który musi zawierać odpowiednie elementy. Zadania, które będą określone we wniosku 

muszą to być zadania publiczne wynikające ze strategii gminy. Jeżeli przystąpimy do 

utworzenia funduszu sołeckiego to do 30 września muszą wpłynąć wszystkie wnioski, w 

momencie kiedy dane sołectwo spóźni się i nie złoży na czas wniosku to niestety na cały rok 

ma zamkniętą drogę do jakichkolwiek środków z  budżetu gminy. Rozliczenia funduszu są 

bardzo ścisłe, wszystko przechodzi przez Radę Miejską i burmistrz nie ma jakichkolwiek 

przesunięć terminów czy co kol wiek innego. Mając na uwadze te wszystkie wymogi, które 
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muszą sołtysi spełnić i dokumentacja, którą muszą prowadzić, uważamy, że na rok 2010 nie 

jesteśmy przygotowani finansowo. Przystąpienie do funduszu sołeckiego i wykorzystanie 

jego środków musi być przeznaczone na konkretny i określony cel np. remontowanie świetlic, 

tworzenie placów zabaw, te zadania są konsultowane, omawiane z władzami. Nie są to 

pieniądze, które przeznaczane są wyłącznie na imprezy, są to pieniądze, które po części 

przeznaczone są na zadania inwestycyjne w danym sołectwie. W tej chwili pewne zadania 

inwestycyjne finansowane są z budżetu gminy takie jak place zabaw, boiska, remonty świetlic 

itp. Do końca marca 2010 roku samorządy mają obowiązek podjęcia uchwały na 2011 rok o 

przystąpieniu bądź nie do funduszu sołeckiego. Pani skarbnik powiedziała, że jest to dobry 

czas na przemyślenie i przeanalizowanie czy gmina jest przygotowana na to, żeby przystąpić 

do funduszu sołeckiego.  

Pan Stanisław Matysiak sołtys sołectwa Dargiń powiedział, że szkoda, że inicjatywa 

wspólnego spotkania i przeanalizowania funduszu  nie wyszła ani z gminy ani od sołtysów 

oraz szkoda, że gmina zakłada z góry, że sołtysi nie dadzą sobie rady z  prowadzenie 

funduszu sołeckiego.  

 

2. Pan Marek Kowalski sołtys sołectwa Pomorzany – powiedział, że na odcinku drogi do 

Radwanek na zakręcie utworzyła się wyrwa na jezdni. Wyrwa ta jest taka duża, że 

można tam stracić panowanie nad samochodem, a nawet urwać część zawieszenia 

samochodu. Pan sołtys poprosił Pana burmistrza o interwencję w tej sprawie.  

Odpowiedzi udzielił Pan burmistrz mówiąc, że przed sesją przekazywał tę sprawę Panu 

Czesławowi Wlaźlakowi dyrektorowi ZUKiO i jak będzie wykonywał naprawy dróg 

gminnych w mieście to jednocześnie ma zostać naprawiona ta droga.  

3. Pani Anna Kalisz sołtys sołectwa Porost – zaprosiła wszystkich zebranych na 

organizowaną 27 czerwca na plaży w Poroście „Noc Świętojańską”. Będzie to 

impreza bardzo wesoła z występami zespołów z Bobolic, kończąca się zabawą  

4. Pan Bogdan Majewski sołtys sołectwa Głodowa – powiedział, że od kilku lat sołectwo 

stara się o przejęcie nieodpłatnie działki w centrum wsi Głodowa, która jest w 

zasobach ANR. Pan sołtys powiedział, że urzędnik prowadzący tę sprawę w gminie 

jest bezsilny. Pan sołtys powiedział, że w końcu dojdzie do tego, że ANR sprzeda tę 

działkę a sołectwo zostanie bez możliwości poszerzenia obecnej działki przy klubie i 

powiększenia boiska. Pan Majewski poprosił Pana burmistrza, żeby wypowiedział się 

w tej sprawie czy będzie taka możliwość, czy być może szykowane są te działki dla 

innego właściciela. Powiedział, że działka ta sołectwu jest bardzo potrzebna i już 

przez kilka lat nie mogą tego  załatwić.  
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Odpowiedzi udzielił Pan burmistrz mówiąc, że jeśli chodzi o możliwość nieodpłatnego 

przejęcia tej działki bo o takiej rzeczy być może tylko mowa, pismo poszło do ANR. Pan 

burmistrz powiedział, że nie wie z kim Pan sołtys rozmawiał, że nie zostały żadne kroki 

podjęte, kroki te zostały podjęte i sprawa jest w toku, czekamy na odpowiedź.  

 

Ad. 5. Trybuna obywatelska  
W trybunie obywatelskiej głos zabrali:  

1. Pani Krystyna Bugaj – Wójcik – powiedziała, że jako radna powiatowa próbuje 

walczyć z drogami powiatowymi na terenie Gminy Bobolice. W ostatnim czasie była 

z Komisją Rewizyjną w Gminie Sianów – obraz dróg powiatowych jest straszny, 

dziura na dziurze. Pani radna powiedziała, że gościła z Komisją Rozwoju Powiatu, 

której Pani radna przewodniczy w Izbie Muzealnej. Obecny był Pan Przewodniczący 

Zdzisław Czarnecki, Pan burmistrz, Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Finansów i Rozwoju Pan Jerzy Nowomiejski, Przewodnicząca Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu Pani Zofia Kęcel. Komisja powiatowa była zachwycona 

Izbą Muzealną w Bobolicach a także Panem Bronisławem Malinowskim pasjonatem i 

kustoszem Izby. Pani radna powiedziała, że taką Izbą należy się chwalić i promować 

ją pod każdym względem. Pomóc by w tym temacie mógł wydział promocji w 

powiecie, którego dyrektorem jest Pan Tomasz Kołowawicz, który całe serce oddaje 

tej sprawie i operatywnie działa. Kolejna sprawa o której powiedziała Pani radna to 

fundusz sołecki. Zwróciła się do sołtysów z apelem, żeby mówili jednym a nie 

wieloma głosami. Nie przystępując do funduszu nie ma żadnej straty ponieważ dużo 

się zrobiło dla naszej wsi i nadal się robi. Najważniejszą inwestycją na dzień 

dzisiejszy jest dokończenie budowy gimnazjum w Bobolicach, które jest niezbędne. 

Pani radna powiedziała również, że w poprzednich kadencja odbywały się spotkania 

burmistrza z sołtysami – raz na kwartał czy miesiąc. Zasugerowała, że powinno 

wrócić się do takich spotkań i rozmów, na których tak na roboczo można by było 

porozmawiać o wielu sprawach. Powiedziała, że sołtys to osoba, która więcej robi niż 

radny, że trzeba przywrócić szacunek sołtysowi i niech oni też czują się ważni. Pani 

radna poprosiła Pana burmistrza o wzięcie tych sugestii pod uwagę.  
2. Radna Pani Justyna Terlecka – odniosła się do wypowiedzi Pani radnej powiatu 

Krystyny Bugaj-Wójcik mówiąc, że drogi na Sianowie są w tragicznym stanie to 

poprosiła, żeby Komisja Rewizyjna powiatu przejechała się poboczem do Ujazdu, 

gdzie na dzień dzisiejszy jest tragedia. Pobocza nie są wykoszone, łuki i pobocza 

mogły by bardzie być wykoszone. Pani jako radna powiatu ma bardziej dostęp do 
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osób, które mogłyby sprawdzić stan tych poboczy, które przez już dwa lata nie były 

przecinane.  
Pani Krystyna Bugaj – Wójcik powiedziała, że obiecuje iż osobiście przejedzie się tą 

drogą i na najbliższej sesji przekaże tę informację 

3. O głos w trybunie obywatelskiej prosili Panowie z zarządu MECHANIKA Bobolice. 

Jako pierwszy głos zabrał Pan Małkowski, który reprezentuje Klub Mechanika w 

Bobolicach i zapytał czy w Bobolicach zapomniano o sporcie. Mówi się tyle o Orliku, 

hali sportowej ale nie o stadionie w Bobolicach. Warunki jakie panują na stadionie nie 

pozwalają grać w piłkę i nic się w tym kierunku nie robi. 13 maja br zebrała się 

Komisja i od tej pory nikogo więcej nie było. Wszystkie prace robione są we własnym 

zakresie i chcieliby uzyskać pomoc finansową. Po rozmowie z Panem dyrektorem M-

GOK Krzysztofem Sitarzem oraz Panem Jackiem Liszewskim pracownikiem Urzędu 

Miejskiego na stadion miały być oddelegowane osoby do pracy z zakładu karnego – 

do dnia dzisiejszego bez odzewu. Złożone zostały dokumenty do PZPN i 

prawdopodobnie nie będzie odbioru obiektu, który nie będzie mógł funkcjonować w 

roku 2009/2010. Pan Małkowski zapytał raz jeszcze czy ten stadion ma przestać 

istnieć i czy należ oprzeć się tylko na hali i Orliku przy ul. Głowackiego.  
Jako kolejny z zarządu Mechanika głos zabrał Pan Doliński, który powiedział, że 

wszystko co robią, robione jest w czynie społecznym. Podziękował Panu burmistrzowi 

za 2 tyś. zł, które Pan burmistrz ofiarował. Za te pieniądze zostało zakupionych część 

kafelek resztę za własne pieniądze, okna także były zakupione we własnym zakresie. 

Czasy wspólnych czynów już minęły, zainteresowanie stadionem przez mieszkańców 

jest bardzo duże. Korzystanie z naszej hali w tygodniu jest praktycznie niemożliwe, w 

okresie zimowym prowadzone są turnieje, gdzie zarząd Mechanika za korzystanie z 

hali płaci. Pan Doliński powiedział, że Klub Mechanik jest klubem miejskim, gdzie 

przysługuje dotacja z M-GOK-u, a kiedy jest przerwa między rozgrywkami jesień-

zima klub korzysta z hali sportowej za co musi płacić. To się mija z celem, żeby klub 

miejski płacił za wynajem hali. Kolejna sprawa o której powiedział Pan Doliński to 

sprawa koszenia trawy na boisku. Trwa na boisku powinna być skoszona co najmniej 

raz tygodniu na chwilę obecną stadion w Bobolicach wygląda jak pastwisko. 

Pracownik oddelegowany przez M-GOK do pracy na stadionie powiedział, że kosiarki 

nie ma ponieważ jest pożyczona. Dyrektor M-GOK Pan Krzysztof Sitarz powiedział, 

że nie ma mowy  jakichkolwiek remontach na stadionie ponieważ gmina ma dużą 

inwestycję jaką jest gimnazjum. Pan dyrektor powiedział, że zarząd Mechanika 

obiecał, że mają środki własne na remont, a dyrektor jako administrator zgodził się.  
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Teraz dowiaduje się, że M-GOK nie pomaga w tych pracach. Został spisany protokół, 

że w żadnym wypadu prace te nie zostaną wspomożone przez M-GOK lub Urząd. Pan 

Sitarz powiedział, że 5 lat temu były wymienione wszystkie siedziska na stadionie, 

zostało odnowione całe ogrodzenie, zostały położone płytki w pomieszczeniu 

socjalnym, na hol, było malowanie. Zostało powiedziane jasno, że nie ma 

jakichkolwiek pieniędzy na dalszy remont stadionu. Pani Skarbnik Beata 

Sempołowicz powiedziała, że jeśli chodzi o zasady finansowania to mówi o tym 

ustawa o finansach publicznych i wynika z tego jasno, że Gmina nie może finansować 

organizacji pozarządowych ponieważ Mechanik jest taką organizacją, którą określają 

ściśle zasady dofinansowywania. Są to np. konkursy, o który Pan prezes doskonale o 

tym wie. Przepisy w tym zakresie są tak uszczegółowione, że nie można narażać 

Burmistrza na naruszenie dyscypliny finansów publicznych. Doskonale wiemy, że 

wydatki na działalność Klubu są duże, ale należy wziąć pod uwagę fakt, że gmina nie 

ma obowiązku finansować stowarzyszeń tylko dofinansowywać, a są to dwa różne 

pojęcia. Należy spokojnie poczekać i na pewno stadion w kolejnych latach będzie 

dofinansowany i będzie tak wyglądał jakbyśmy wszyscy chcieli. Pan burmistrz 

powiedział, że słuchając wypowiedzi przedstawicieli Mechanika, że mamy do 

czynienia z zawodową drużyną, którą nic więcej nie interesuje oprócz sportu. Pan 

burmistrz powiedział, że drużyna sama powinna dbać o obiekt i nawet jak trzeba to tę 

trawę wykosić, należy również przeszkolić pracownika, który zatrudniony jest przez 

M-GOK i  żeby umiał kosić tą kosiarką. Bo w ostatnim czasie boisko to wygląda  

tragicznie. Pan burmistrz zwrócił się do przedstawicieli Mechanika z apelem, aby 

próbowali pozyskiwać środki z różnych funduszy, aby zaczęli opracowywać i składać 

wnioski do różnych instytucji tak jak robi to Pan Henry Kowalski dla swojego Klubu, 

który ma pieniądze i potrafi je pozyskać. Jeżeli chodzi o dofinansowania to kontrola 

NIK wykazała błędy gminy dot. Mechanika i wynikałoby tak, że Mechanik otrzymane 

środki powinien zwrócić dla gminy i przez trzy lata nie powinien dostać żadnego 

dofinansowania za to, że został zatrudniony trener, który nie miał uprawnień 

trenerskich. Tu należy bić się w pierś jak mogło do tego dojść. Pan Arkadiusz 

Olearczyk – przedstawiciel Mechanika powiedział, że są obecni na sesji za względu na 

zaznaczenie ich działalności, zmienił się zarząd i trener Mechanika. Zdają sobie 

sprawę, że te problemy o których mówił Pan burmistrz wzięły się od poprzedniego 

trenera, który brał pieniądze za coś za co nie powinien brać. Pan Olearczyk 

powiedział, że zebrali się tu dzisiaj po to ażeby uzyskać poświadczenia od władz 

gminy, że wspólnymi siłami można zdziałać więcej. Chodzi tu głównie o stan boiska i 
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siatki, żeby doprowadzić go do pewnego standardu z pozostałą resztą tzn. z 

wyjazdami, opłatami sędziów Mechanik sobie poradzi.   Pan burmistrz powiedział, że 

jeżeli chodzi o podejmowanie decyzji takich jak nieodpłatny wstęp na halę to Pan 

burmistrz takiej decyzji nie podejmie ponieważ hala nie podlega pod burmistrza tylko 

dyrektora ZSP w Bobolicach i to On musi podjąć decyzję.  

4. Sołtys Bogdan Majewski powiedział, że zebrania wiejskie odbywały się w marcu br i 

jednym z wniosków była prośba o pomoc w transporcie busa krajową 11, busy 

wyparły linie PKS. Problem tkwi w tym, że przy przystanku jest linia ciągła i 

kierowcy nie chcą się tam zatrzymywać. Prośba jest taka, żeby zrobić coś w tym 

kierunku. 
Pan burmistrz powiedział, że nie zna tego tematu ponieważ nie uczestniczył w tym 

zebraniu był tam Pani burmistrz Brzoza, ale jest nieobecna na sesji, Pan burmistrz 

przekaże tę informację.  
 

Ad.6. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Sprawozdanie w okresie między sesjami, przedstawił Pan Sylwester 

Sobański  Burmistrz Bobolic, powiedział, że 30 maja spotkał się z właścicielami 

działek po byłym ośrodku wczasowym Sapporo. Tematem spotkania było omówienie działań 

związanych z budową linii niskiego napięcia kolektora ściekowego oraz budową domków 

letniskowych. Spotkanie odbyło się na terenie byłego ośrodka, inicjatywa była po stronie 

właścicieli działek, byli oburzeni działaniami konserwatora przyrody, na którego pracę Pan 

burmistrz nie ma wpływu. Konserwator żąda opracowywania raportów oddziaływania na 

środowisko takie ma prawo, ale gmina robi wszystko, żeby wydał zgodę, chociażby na 

podłączenie linii elektrycznej. Konserwator także odmówił budowy kolektora ściekowego, 

który jest jednym z elementów należytego zabezpieczenia obszaru jeziora, żeby ścieki nie 

wydostawały się do jeziora, ponieważ konserwator nie wierzy, że pojemniki na ścieki będą 

szczelne. Istnieją nadal utrudnienia związane z dalszą budową domków letniskowych. Sprawą 

tą zainteresował się wiceminister Gawłowski i z jego inicjatywy jest opracowywany plan 

oddziaływania na środowisko – całe Jezioro Chlewo Wielkie, który ma być zakończony do 

końca 2009 roku. 31 maja Pan burmistrz uczestniczył w Powiatowych zawodach wędkarskich 

nad Jeziorem Chlewo z okazji Dnia Dziecka. Zawody zostały zorganizowane przez PZW w 

Bobolicach. 8 czerwca Pan burmistrz spotkał się z przedstawicielami firmy, która ma 

wybudować fermę wiatraków w rejonie miejscowości Drzewiany i Gozd. Jest to firma ze 

Słupska, która zamierza postawić w naszej gminie kilkadziesiąt wiatraków. Prowadzone są 
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badania oddziaływania, musi dojść do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego 

ponieważ są to działki rolnicze. Całość opracowania zmiany zagospodarowania 

przestrzennego – jeśli chodzi o finansowe sprawy – leży po stronie firmy, która chce te 

wiatraki stawiać. 10 czerwca urząd odwiedziła TV Koszalin, redaktor programu bardzo 

zainteresowany był losem magazynu zbożowego przy ul. Polanowskiej, którego właścicielem 

jest Stoisław w Mścicach. Stoisław zamierza jeszcze rok prowadzić działalność i będzie 

skupywać jeden rodzaj zboża, jaki to trudno powiedzieć. 12-14 czerwca Pan burmistrz z Panią 

burmistrz, Panem radnym Markiem Golasem oraz Panią tłumacz uczestniczyli w Demmin w 

obchodach 18 dni Penefestu. Impreza była bardzo udana. Uczestnikami obchodów był 

również Zespół Pieśni i Tańca z Bobolic, który swoimi występami zachwycił wszystkich 

zebranych. 15 czerwca odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy „BUDOMAL” ,która 

kończy nasze gimnazjum w trakcie spotkania omówiono możliwość przyśpieszenia prac, tak 

aby był budynek oddany około 20 sierpnia. Potrzebny jest czas na wprowadzenie się do niego 

i  przenieść gimnazjalistów. Pan burmistrz uczestniczył również w obradach Powiatowej 

Komisji Rozwoju. 18 czerwca Pan burmistrz spotkał się z wicedyrektorem Żukowskim 

Zakładu Oświetlenia Drogowego, na spotkaniu tym omawiane były inwestycje na rok 2010. 

Pan burmistrz powiedział, że z zebrań wiejskich jakie się odbyły wynikło bardzo dużo 

punktów, które należałoby utworzyć. Jak wyliczył ZOD to kwota wyniosłaby około 130 tyś. 

zł na zadania inwestycyjne, nie mówiąc już o ile wzrosła by ilość opłat za energię elektryczną. 

Pan burmistrz przedstawił gdzie zostaną zainstalowane lampy: ul. Słowackiego – 1 lampa, 

Gozd – 3 lampy, Kępiste – 2 lampy, Kłanino – 1 lampa na początku wsi, Krępa -1 lampa,  

Łozice Stare - 1 lampa, Ostrówek – 1 lampa, Radwanki – 1 lampa. Koszt tej inwestycji 

wynosić będzie około 60 tyś. zł. 19 czerwca Pan burmistrz uczestniczył w zakończeniu roku 

szkolnego w ZSP  w Dargini oraz Gimnazjum Publicznym w Bobolicach.   20 czerwca 

wspólnie z Panią burmistrz Pan burmistrz uczestniczył w obchodach Dnia Ministranta, w 

związku z tym ksiądz Dariusz zorganizował turniej piłki nożnej dla dekanatu, w której 

uczestniczyło 6 drużyn. Drużyna ministrantów z Bobolic zajęła II miejsce, I miejsce zdobyła 

drużyna z Białego Boru zdobywając puchar „przechodni”, który w swoim posiadaniu miała 

drużyna ministrantów z Bobolic.  Dopiero po trzykrotnych zwycięstwach puchar przechodzi 

na własność danej drużyny. 24 czerwca odbyły się na terenie gminy Bobolice powiatowe 

ćwiczenia z reagowania kryzysowego. Były to dwa zdarzenia – pierwszy na skrzyżowaniu ul. 

Pocztowej z Polanowską, gdzie samochód przewożący skazanych zderzył się z samochodem 

przewożącym paliwo. Drugie zdarzenie miało miejsce w Poroście gdzie wybuchł pożar lasu. 

Ocena pracy poszczególnych służb była pozytywna i oceniając w stopniach, oceniono na 4. 

Pan burmistrz powiedział, że 30 czerwca zostanie rozstrzygnięty przetarg na dowozy szkolne. 
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Rozstrzygnięto również przetarg na zakup 2 fotoradarów, natomiast na zakup samochodu do 

Straży Miejskiej nie wpłynęła żadna oferta. Zostanie ogłoszony kolejny przetarg. 9 czerwca 

Pan burmistrz uczestniczył w obchodach Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Bobolicach 

i nadania imienia.  

 

Ad. 7. Interpelacje i zapytania radnych 
Radny Pan Zdzisław Strzelczak– powiedział, że chce się odnieść do tematu, który był 

poruszony odnośnie Klubu Mechanika w Bobolicach. Powiedział, że na stadion w Bobolicach 

przyjeżdżają drużyny z całego województwa, a wejść do pomieszczenia socjalnego jest 

bardzo nieprzyjemnie. Zarząd nie chce jakiś wielkich pieniędzy, tylko dobrego klimatu i 

małej pomocy ze strony Pana burmistrza.  

Pan Przewodniczący Rady powiedział, że sprawa była dyskutowana wcześniej i Pan 

burmistrz nie będzie zabierał głosu.  

Radna Pani Zofia Kęcel – powiedziała, że na następne spotkanie Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu zaprosi Pana Prezesa i pozostałych Panów i ewentualnie o niektórych sprawach 

porozmawiają. Pani radna powiedziała, że szkoda, że zarząd wcześniej nie zwrócił się do 

Komisji w tej sprawie i być może nie byłoby takiej sytuacji jak miała dziś na sesji. Z. Kęcel 

powiedziała, że kiedykolwiek będą takie sytuacje to należy zwrócić się do Komisji.  

Pan Przewodniczący podziękował Pani radnej za miłe słowa i stonowanie emocji.  

Radny Pan Jan Żwirbla-  powiedział, że jest już czerwiec, a schody do Caritasu nadal nie są 

remontowane, dojdzie tam do jakiegoś nieszczęścia ponieważ są w taki tragicznym stanie. 

Kolejna sprawa to chodnik na ul. Polnej, nie ma, ale jest miejsce, żeby go zrobić. Dużo ludzi 

uczęszcza tym chodnikiem do pracy do Popkornu. Następnie Pan radny powiedział, że część 

działki przy ul. Magazynowej, która należy do gminy jest wykaszana, a na pozostałej na 

której rozpoczęła się budowa rośnie metrowa trawa, nie ma porządku na tej działce, nie jest to 

żadną ozdobą miasta przy tak głównej drodze. Pan radny powiedział, ze budka z jedzeniem 

postawiona przy przystanku w Bobolicach nie jest żadną dekoracją, a wręcz przeciwnie szpeci 

to miejsce, postawiona trawniku, zapytał kto wydał zezwolenie. 

Odpowiedzi udzielił Pan burmistrz mówiąc, że jeśli chodzi o remont schodów do Caritasu to 

będą remontowane częściowo w tym roku. Pan burmistrz powiedział, że dokonane były 

oględziny tych schodów i stwierdzono, że nie należy remontować ich w całości ponieważ nie 

ma takiej potrzeby. Od połowy wysokości należy je remontować o czym Pan dyrektor ZUKiO 

wie i będzie to robił. Jeśli chodzi o chodnik przy ul. Polnej Pan burmistrz nie zna tej sytuacji, 

ale zorientuje się w temacie. Odnośnie budki postawionej z jedzeniem – jest to dzierżawca – 
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Pan burmistrz nie przypuszczał, że on coś takiego postawi i należy wycofać mu tę umowę 

dzierżawy. 

Radny Pan Piotr Kowalczy – powiedział, że niechlujną wizytówką miasta stały się usychające 

świerki przy krajowej 11. 

Odpowiedzi udzielił Pan burmistrz mówiąc, że w dniu wczorajszym przyglądał się tym 

świerkom, co się okazuje, że nie tylko przy 11, ale także przy ul. 1-go Maja zaczynają schnąć. 

Pan burmistrz powiedział, że jest to pewnie jakaś choroba świerków. 

Pan dyrektor ZUKiO powiedział, że fakt wysychania tych świerków konsultowany był z 

etnologiem i nie została udzielona konkretna odpowiedź co jest tego przyczyną. Na chwilę 

obecną te, które wysychają zostają wycięte. Jest to bardzo dziwne bo przez wiele lat jako 

młode świerki rosły i nie wysychały.  

Radny Pan Janusz Koczkodaj powiedział, że jest to dziwne ponieważ te świerki, które rosną 

naprzeciw PKS są zdrowe, tylko tu gdzie są działki przeznaczone po działalność przemysłową 

tu właśnie te świerki usychają.  

 

Ad. 8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

Projekty uchwał przedstawił: przewodniczący Rady Miejskiej Pan Zdzisław Czarnecki 

Przy podejmowaniu uchwał obecnych było 14 radnych. Nieobecna była Pani Bogusława 

Marchewka.  

1) w sprawie zmian w budżecie gminy na 2009 rok.   

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Piotr Kowalczyk członek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

 2) w sprawie zatwierdzenia zmiany Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej gminy Bobolice na 2009 rok.  
 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  
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Pan Piotr Kowalczyk członek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 14 głosami „za”.  

 

3) w sprawie nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków 

stanowiących fundusz sołecki.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Beata Sempołowicz Skarbnik Gminy.  

 

Pan Piotr Kowalczyk członek Komisji Gospodarki Komunalnej, Finansów i Rozwoju 

przedstawił opinię Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Uchwała została podjęta  10 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się”.   

 

4)  w sprawie przystąpienia do zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bobolice pod potrzeby budowy farm 

elektrowni wiatrowych w części obrębów geodezyjnych: Górawino, Drzewiany, Kurowo, 

Ubiedrze, Cybulino i Gozd.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Marcin Pachołek inspektor ds. gospodarki 

nieruchomościami.  

Radny Pan Zdzisław Strzelczak zapytał co zyska Gmina pozwalając na realizację inwestycji.  

Odpowiedzi udzielił Pan Marcin Pachołek mówiąc, że miejscowość Tymień w gminie 

Będzino ma największą obecnie w Polsce farmę elektrowni wiatrowych składa się z 25 

wiatraków, gdzie na terenie naszej gminy planowanych jest 44. W gminie Będzino moc farmy 

wiatrowej wynosi 50 MV, w gminie Bobolice docelowo uzyskać można aż 100 MV. Roczne 

dochody gminy Będzino z tytułu podatków wynoszą 1,600.000 zł. Koszty z opracowaniem 

zmian w studium i uchwalenia nowych planów też są przerzucane na inwestora. Sama 

realizacja inwestycji nie jest procesem długotrwałym o wiele dłużej trwa sama procedura. 

Opracowanie nowych planów trwa nawet do 2 lat.  

Przy podejmowaniu uchwał od uchwały nr 4 obecnych było 15 radnych.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  
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5)  w sprawie przystąpienia do zmiany Studium Uwarunkowań i Kierunków 

Zagospodarowania Przestrzennego Gminy Bobolice pod potrzeby budowy farm 

elektrowni wiatrowych pn. „Gozd” i „Drzewiany”.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielił Pan Marcin Pachołek inspektor ds. gospodarki 

nieruchomościami.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

6)  w sprawie uchwalenia Regulaminu udzielania pomocy materialnej o charakterze 

socjalnym dla uczniów zamieszkałych na terenie Gminy Bobolice. 

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Jolanta Stępień Kierownik Miejsko – 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Bobolicach.  

 

Pani Zofia Kęcel Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury i Sportu przedstawiła opinię 

Komisji. Stanowi załącznik do protokołu.  

 

Radny Pan Zdzisław Strzelczak zapytał czy osiągnięcia szkolne brane są pod uwagę przy 

przyznawaniu stypendium?  

Odpowiedzi udzieliła Pani Jolanta Stępień mówiąc, że jest to stypendium o charakterze 

socjalnym dla rodzin w trudnej sytuacji materialnej i wyniki w nauce nie mają wpływu na 

stypendium.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

7)  w sprawie zatwierdzenia przez Gminę Bobolice projektu pt.: „Środkowopomorska 

Akademia Wiedzy i Umiejętności” przedłożonego o współfinansowanie z Europejskiego 

Funduszu Społecznego w ramach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Priorytet 

IX. Rozwój wykształcenia i kompetencji w regionach, Działanie 9.1 Wyrównywanie 

szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w 

systemie oświaty.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Magdalena Pietnoczka podinspektor ds. 

oświaty  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 
 

8)  w sprawie przystąpienia Gminy Bobolice do projektu „Żyj bezpiecznie i zdrowo !” 

realizowanego w ramach Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i kompetencji w 

regionach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.1 Wyrównywanie szans 

edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w 

systemie oświaty, Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup 

o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług 

edukacyjnych.  

 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Magdalena Pietnoczka podinspektor ds. 

oświaty  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

9) w sprawie przystąpienia Gminy Bobolice do projektu „Wiem, potrafię, chcę-więc 

nauczę się” realizowanego w ramach Priorytetu IX Rozwój wykształcenia i kompetencji 

w regionach Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki, Działanie 9.1 Wyrównywanie 

szans edukacyjnych i zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w 

systemie oświaty, Poddziałanie 9.1.2 Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup 

o utrudnionym dostępie do edukacji oraz zmniejszenie różnic w jakości usług 

edukacyjnych.   

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Magdalena Pietnoczka podinspektor ds. 

oświaty  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Bobolice na 

lata 2007-2013 z perspektywą do roku 2016.  

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  
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Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Kurowo na 

lata 2007-2013 z perspektywą do roku 2016.  

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

12) zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Kłanino na 

lata 2007-2013 z perspektywą do roku 2016.  

  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzieliła Pani Krystyna Dobrzańska Sekretarz Gminy.  

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie 15 głosami „za”.  

 

Ad. 9. Wolne wnioski. 

W wolnych wnioskach zabrał głosu Pan Stanisław Matysiak sołtys sołectwa Dargiń mówiąc, 

ze we wtorek wspólnie z innymi sołtysami byli w starostwie na szkoleniu dotyczącym 

funduszu i należy do niego podchodzić z rozwagą, a nie tak jak go przedstawiono na 

dzisiejszej sesji przez Panią Skarbnik.  

Odpowiedzi udzieliła Pani Skarbnik mówiąc, że fundusz będzie kontrolowany przez RIO. 

Jeżeli gmina przystąpi do funduszu sołeckiego to mamy 19 sołectw i wszystkie sołectwa tą 

jedną drogą mogą otrzymać środki. Jedne sołectwa są mniejsze drugie większe, jedne mniej 

prężne drugie bardziej działające i w momencie kiedy którekolwiek sołectwo nie złoży 

wniosku w terminie  pieniądze przepadają. Wiadomo jak wygląda wniosek, są to odpowiednie 

formularze, gdzie trzeba odpowiednio udokumentować. RIO bardzo szczegółowo zwracało na 

to uwagę i informowali, żeby pochopnie nie wchodzić w fundusz sołecki, jest na to czas 

ponieważ corocznie jest podejmowana uchwała przystąpienia do funduszu sołeckiego. W dniu 

dzisiejszym została podjęta uchwała tylko na 2010 rok, do końca marca 2010 roku należy 

podjąć uchwałę na 2011 rok. Nie oznacza to, że gmina nie chce przystąpić do funduszu 

sołeckiego, chce tylko spokojnego czasu na przeanalizowanie tych kwestii.   

Pan burmistrz powiedział, że to nie jest zła wola Burmistrza nie przystępując do funduszu 

sołeckiego. Wchodząc w fundusz sołecki spada z burmistrza bardzo dużo obowiązków i nie 

będzie się musiał martwić o remonty dróg, świetlic, placów zabaw itp. Rada sołecka będzie 

musiała opracować sobie plan ze ściśle określoną kwotą, którego należy się trzymać, a 
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burmistrz w tym momencie nie będzie mógł w żaden sposób wspomóc jakiekolwiek 

sołectwo. Pan burmistrz powiedział, że analizując budżet kwota jaką wydaję się na remonty 

dróg wyniesie około ponad 200 tyś. zł i tą kwotą nie zamknie się budżet, dodać należy 

remonty świetlic, placów zabaw i imprezy jakie organizuje sołectwo – to wszystko znacznie 

przekroczy kwotę jaką na obecną chwilę dysponuje gmina. Pan burmistrz powiedział, że tak 

gorąco sołtysów nie namawiałby na wstąpienie do funduszu sołeckiego.  

 

Radny Pan Mariusz Walaszczyk zapytał Panią Sekretarz czy jest już jakaś informacja 

odnośnie projektu „Odnowa wsi” – czy przeszedł wniosek na Kłanino? 

Odpowiedzi udzieliła Pani Sekretarz mówiąc, że gmina jest po wstępnej weryfikacji , będzie 

uzupełnienie, czekamy na drugi termin, który będzie po lipcu. Następnie będzie druga 

weryfikacja po wszystkich uzupełnieniach i należy czekać na informacje. Pani Sekretarz 

powiedziała, że uzyskała informację, że Plany zostały odpowiednio przygotowane. 

 

Ad. 10 . Zakończenie obrad.  

 

Pan Zdzisław Czarnecki Przewodniczący  Rady Miejskiej  stwierdził, że porządek obrad 

został wyczerpany w związku z tym ogłosił zamknięcie obrad. 

 

Przy pisaniu niniejszego protokołu wykorzystano nagranie z dyktafonu, zgodnie z §  50 ust. 2 

Statutu Gminy Bobolice.  

Protokołowała: Ewelina Szymańska  

 


